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○ Föräldragruppen , de som var på plats, presenterade sig 
 

○ Laget.se 
 

 

Påminner om att det är viktigt att vi alla ser till att våra kontaktuppgifter 
är uppdaterade. Felaktig mailadress innebär att du missar viktig 
information, inbjudningar, mm 

. 
○ Ekonomi 

Ekonomin ser fortsatt bra ut (kontakta Mats för mer information) 
○ Intäkter under året har varit: 

- Kioskförsäljning AFC-matcher (Allsvenskan) 
- Jokerlotteriet 
- Sammandrag (kiosk) 
- Sponsorhuset 

○ Utgifter under året har varit: 
- I huvudsak cuper av olika slag 

 
Fråga? 
Blir det dyrare nästa säsong med cuper i 7-manna? 

- det borde inte bli någon större skillnad, det vi vet är att cuper med slutspel är 
dyrare men det är troligen inte aktuellt för oss nästa säsong. 

 
Inköp 
Har laget det som behövs? 

- träning och match 
- det finns behov av ett antal nya målvaktshandskar 

- Om tränarna vill delegera uppdraget så anmälde Maria sig :) 
 

Bingolotter 
City (huvudföreningen)  kommer som vanligt sälja lotter till uppesittarkvällen där 
intäkterna går till huvudföreningen. Vi har bestämt att vi kommer sälja 2 lotter per 
spelare i laget, självklart får man sälja fler lotter om man vill. Det finns även 
dubbellotter och kalendrar att sälja. För alla lotter över 50+ vi säljer tar laget del av 
vinsten. 

- Sandra har tagit på sig ansvaret för våra Bingolotter och kommer informera 
oss senare hur allt kommer gå till. 
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○ Försäljning 
Sälja kakor eller Grännaprodukter 
Kakor 

Eftersom vi sålt tidigare år får vi nu en liten bonus per såld burk 
- Micke kan ta på på sig att administrera försäljningen 

- information och säljblad kommer delas ut på träningarna 
- alla säljlappar ska lämnas till Micke, som sedan sammanställer 

och beställer 
- kakorna kommer vi sedan att kunna hämta på kansliet 

 
Grännaprodukter 
Extraknäck.com 
Via Extraknäck.com kan vi sälja kola, knäck, glögg, mm. från Gränna. 

- varje säljare får en egen webshop som man kan sprida på sociala medier 
Johan kommer hjälpa till att administrera detta 

- alla kommer via mail få en inbjudan att starta upp sin webshop  
 

Några fria tankar om vad vi ska sälja… 
- För mig som säljare är det inget mera jobb att sälja en eller två olika produkter 
- Vi kan väl testa att sälja båda produkterna 
- Du kanske inte kan sälja så mycket men det är ändå viktigt att du försöker, 

alla bäckar små... 
 

=> Beslut försäljning 
- vi testar att sälja båda produkterna parallellt 
- vi kommer ha november som försäljningsmånad => redovisa söndag 25 nov 
- Johan sammanställer Grännaprodukterna. 
- Micke tar hand om kakorna och han vill ha in lappar av varje säljare. 

 
○  

 
Peter informerade om Sponsorhuset och vad det går ut på. 
En inbjudan har skickats ut till samtliga föräldrar via mail med en länk där man kan 
registrera sig. Konceptet är väldigt smidigt, du handlar som vanligt i en nätbutik och 
då går en summa till vårt lag och en del till dig. 
 
Även om du inte handlar via nätet vill vi uppmuntra dig att ändå registrera dig som 
användare eftersom en nyregistrering också ger pengar till laget. 
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○ Bästa laget! 
○ Tränarna har ordet :) 

- vi är i dagsläget 33 spelare i truppen. 
- det går bra för oss, ett stabilt lag som fungerar bra tillsammans 
- samlingarna funkar bättre och bättre 
- viktigt att spelarna kommer i tid till träningen och att de har rätt 

utrustning, fotbollskor, benskydd, mm. 
- vi har föräldrar som stöttar och hjälper till när det behövs 
- kom ihåg att svara på kallelser till match mm. 
- träningstider under vintern vet vi inget om än, bara nu de närmaste 

veckorna och dessa tider ligger ute i kalendern 
- vi har lagt fram våra önskemål om tider och dagar och väntar 

på bokningsbesked 
 

○ 2019, nästa säsong 
Alla matcher blir 7-manna 

- kommer vi ha 2 eller 3 lag? 
- det beror på hur många spelare vi är till hösten 
- meddela tränarna så fort du vet om ditt barn av någon anledning 

(sluta, byta lag, mm.) kanske inte kommer spela med oss 
nästkommande säsong 

 
I år har vi spelat med ett lag i 08-serien, vilket har varit väldigt utvecklande för 
grabbarna. Hur tänker vi kring det nästa säsong? 

- grundtanken är att vi kommer köra 09-serien 
- det kommer finnas en lätt och en svårare serie 

- den lätta serien blir mer lokalt förankrad medan den svårare 
serien kommer innebära något längre resor 

- att delta i 09-svår eller 08-lätt kanske är ungefär likvärdig utmaning för 
våra grabbar men är vi med i 08-lätt blir det kortare resor 
=> Tränarna kommer kollar vidare 

 
En fråga som fördes fram var att det verkar som spelarna redan fått sina givna 
roller/positioner i laget, i vart fall i 7-manna-matcherna, hur ser vi på det? 

- i 5-manna har vi verkligen försökt rotera runt så gott det går så att alla får 
testa samtliga positioner. 

 
Hjälp med skjuts till matcher? 

- använd gärna gästboken om du behöver hjälp 
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○ Kommande cuper 
Ica Kvantum som BK Sport arrangerar 
Katrineholm i mellandagarna? 
Tunacupen till våren 

 
Hur ska cuperna fördelas under uppehållet? 

- en inomhuscup på hösten i vart fall. 
 

Som spelare ska man självklart ha möjlighet att satsa på en annan sport under 
uppehållet. Men samtidigt ska det finnas möjlighet att spela fotboll för den som vill 
och kan det. 

 
Är det viktigt för oss att ställa upp på lokala cuper? 

- självklart ska vi försöka prioritera lokala arrangemang 
 

○ Aktivitet med laget 
- Vi beslutade att ta en Bowlingträff med laget + mat 

- 80 kr per barn och så tar lagkassan hand om resten. 
=> Söndag 4 nov 

- Åka iväg på ett läger under våren som en tänkbar kick-off innan serien startar 
- bo i stugor, bad, mm. 
- Två förslag vi pratade om var Näshulta och Fagersta 

 
○ Arrangemang nästa år 

- Kurirenbollen 
- Fikaförsäljning vid alla hemmamatcher 

 
○ Övrigt 
- Föräldrar/barn som hamnar lite på sidan om 

- kan vi på något sätt hjälpa till och stötta de som inte har möjlighet att ställa 
upp så ofta 

Vi konstaterar att det är en svår fråga att hitta en lösning på men att vi alla får försöka 
så gott det går att stötta de som inte engagerar sig lika mycket. 

 
- Sponsorer 

City (huvudföreningen) har det tufft med sponsorer 
- har vi kontakter så prata med kansliet 

 
- Samarbetsavtalet med AFC 

- samarbetsavtalet mellan  City och AFC är avslutat 
- AFC har startat upp en ungdomsverksamhet 


